
 

 

Skolebestyrelsesmøde 

25. januar 2021 

Afholdt online i tidsrummet 17-19.  
 
Deltagere:  
Ane Mathiesen, Annette M. Kragelund, Jens Christian Pedersen, Mona Markussen, Martin Mosbæk 
Christiansen, Marie T Hedetoft-Fraire Romano, Mette Alsbjerg Jensen, Mikael K. Kvist-Jacobsen. 
 
Fraværende: 

Stine Kyø, Rikke Bjørn Jensen, Karla Schnefeld, Mille de Neergaard Larsen, Maj Skårhøj, Jesper Tranholm 
Madsen, Helle Hedin, Anja Arnsdorf Andersen, Helle Schnefeld. 
 

Dagsorden:  
1. Godkendelse af dagsorden.   

2. Orienteringer fra: 

3. Præsentation af læreplan for børnehaven  

4. Kommunikationsstrategi for Nøvling Skole, DUS og Børnehave 

5. Status på arbejde med seneste princip om DUS 

6. Eventuelt.  

7. Punkter til næste skolebestyrelselmøde: 

 

 

  



Referat: 
1. Godkendelse af dagsorden.   

Godkendt. 

2. Orienteringer fra:  

a. Ledelse  

i. Generelt opdatering af skolen under Corona-nedlukning. 

ii. Der arbejdes fortsat med at gøre nødpasning spændende for dem, som er til stede 

på skolen mens fjernundervisningen kører, for dem, som er hjemme. 

iii. Arbejdstilsynet har meldt besøg indenfor det det næste år. 

b. Forældre 

i. Der meldes tilbage om, at fjernundervisningen fungerer og at der bliver lavet 

meget imponerende fjernundervisning. 

ii. Der meldes om en positiv stemning i børnehaven, for dem som fortsat har 

pasningsbehovet. 

iii. Der spørges indtil, hvordan der arbejdes med overgange fra 6. til 7. klasse. 

c. Medarbejdere 

i. Eleverne tager situationen imponerende flot.  

ii. I børnehaven er børnene med på opdelingen.  

d. Elevrådet 

i. Fjernundervisningen går rigtig godt. Det er rart at se hinanden hver dag. 

ii. Det er mange timer foran en skærm. 

iii. Man glæder sig til at komme tilbage og lave noget sammen. De ældste savner 

særligt hele klassefællesskabet. 

 

3. Præsentation af læreplan for børnehaven 

Jens Christian informerer om den nuværende læreplan for vores børnehave.  

Læreplanen findes på følgende link: 

https://noevling-skole.aula.dk/sites/noevling-

skole.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/L%C3%A6replan%20september%202020.pdf 

 

Det spørges ind til kompetencehjulet. Kompetencehjulet anvendes ikke i Nøvling Børnehave. 

 

4. Kommunikationsstrategi for Nøvling Skole, DUS og Børnehave. 

Introduktion ved Annette Møller Kragelund. 

Skolens pædagogiske personale har arbejdet med en kommunikationsstrategi. Dette arbejde skal 

skolebestyrelsen ligeledes inddrages i. 

 

Der ønskes forældrenes input på, hvad der fungerer og hvad er lykkes på følgende tre platforme: 

• Aula 

• Facebook 

• Hjemmesiden 

Aula: 

• Klart og tydeligt overblik 

• Beskeder er noget, som kræver handling 

https://noevling-skole.aula.dk/sites/noevling-skole.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/L%C3%A6replan%20september%202020.pdf
https://noevling-skole.aula.dk/sites/noevling-skole.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/L%C3%A6replan%20september%202020.pdf


• Der er tekniske udfordringer i overblikket, som gør, at det han være vanskeligt at finde 

gamle information 

• Forslag: Dato fremfor at skrive ”i morgen” 

• Teknisk: Når man har ”accepteret” en kalenderinvitation, er det vanskeligt at finde 

begivenheden igen. 

• Beskederne er præcise og udtrykker professionalisme. 

• Der anvendes gode overskrifter, hvilket gør det let tilgængeligt for forældrene. 

• Det fungerer fint på mobiltelefonen. 

• Aula fungerer ret godt i forhold til ForældreIntra. 

• Det kan hjælpe, at det afklares for personalet, hvad der skal skrives på overblikket og hvad, 

der skal skrives som en besked. 

• Der spørges ind til, hvornår MinInstitution integreres på Aula: Det gør det fredag i uge 7. 

Fra mandag i uge 8 overgår vi derfor fuldstændig til Aula. 

 

Facebook:  

• Det er rart som forældre at se noget fra dagligdagen. 

• Der skal mere til, for at gøre det interessant for andre forældre. 

• Det foreslås at skrive ud omkring personale på Facebook.  

• Væsentlige ændringer (flytninger, oprydning og lignende) kunne præsenteres på Facebook. 

• Det skal være et billede af hverdagen. 

• ”Hvordan fungerer skolen?” Skal give et billede. 

• Mere ligelig fordeling af billeder fra børnehave, skole og DUS. 

• Det foreslås, at få et samarbejde med en studerende fra Aalborg Universitet. 

Hjemmesiden: 

• Skolens profil kunne godt fremgå tydeligere af forsiden på hjemmesiden. 

• Den skal være opdateret. 

• Ingen døde links. 

• Slette gamle referater og høringssvar. 

• Vigtigt, at det fremgår, at det er vores hjemmeside og ikke Aalborg Kommunes 

hjemmeside. 

• Genkendelighed mellem skolens visuelle udtryk og hjemmesidens visuelle udtryk. 

• Skal være profilering til udefrakommende forældre. 

• Den er ikke så opdateret, som det ønskes. 

• Tydelig struktur i sider og undersider. 

• Det foreslås, at der linkes fra Aula til hjemmesiden efter hvert skolebestyrelsesmøde. 

 

5. Arbejdet med princippet omkring skolefritidsordningen virksomhed. 

Det er tilføjet, at DUS er et pædagogisk fritidstilbud. 

 

Beslutning: Godkendt. 



6. Eventuelt.  

Der ønskes fokus på overskolingen.  

Der spørges til MinInstitution og overgangen til Aula: MinInstitution lukkes fredag i uge 7 – den 19. 

februar 2021. 

Det foreslås, at vi iværksætter et fælles skolebestyrelsesmøde med Gug Skole. 

 

7. Punkter til næste skolebestyrelselsesmøde: 

 

a. Overskoling: Overgang fra 6. klasse til 7. klasse. 

 

 


